

SR-216C 馬靴定型膠上膠機 **Automatic Zipper Four-side Coating Machine**



SR-218 熱熔膠上糊機 **Hot Melt Adhesive Pasting Machine**





特性 FEATURE

- ◆ 設計簡單新穎,替代生產馬靴時所用的熱熔膠點膠布(定型布)及加點的補强,節省成本。
- 材料厚薄可任意調整,上膠寬度可隨意更改。
- 所用物料是環保熱熔膠,無毒無味,無變色,可提升鞋子質量。
- 馬靴鞋面經過此機臺上膠定型後無需上卡板冷凍,弧度永不反彈。
- Simple design novel. alternative production boots melt point when the tape used (stereotypes cloth) and affixed to the reinforcement and cost savings.
- Material theickness can be adjusted, the glue tolerance can be changed.
- ♦ Hot melt adhesive materials used are environmentally friendly, non-toxic tasteless, no color change, can improve the quality of shoes.
- After the machine boots upper stage without the card after plastic plate-shaped frozen arc never reboud.

技術參數 PARAMETER

型號	Model	SR-216
動力	Power	1/8HP
電源	Source	220V50/60Hz
電熱	Electric Heating	900w
使用氣壓	Used Air Pressure	4kg
净重/毛重	N.W/G.W	27/29kg
包裝尺寸	Packing Size	L54xW39xH65cm
機械尺寸	Machine Size	L47xW34xH58cm

特性 FEATURE

- 本機適用于0.5m/m以上平面貼合上膠。 諸如: 鞋類、皮箱、皮件、文具、紙板 盒類、運動器材等
- 創新設計之上輪座能上下浮動及壓力調 整針對高低不平, 軟、硬、前低後高材 料均能 上膠.
- 熱熔膠槽經鐵氟龍處理, 换膠簡單, 可 依熱熔膠的特性調整温度。可有效防止 執惚膠碳化
- 無為所被化。 本機附定温裝置,保護馬達故障.并裝設 吸排氣機,可將异味排除。本機工作動 力馬達采用變頻器控制,轉速可無段變 速調整
- 本機加裝緊急停止開關。當按下緊急鈕 時馬達自動反轉。將材料自動退出。更 能達到安全效果。

- Suitable for laminating minimum 0.5m/m surface.such as:shoe. leather product stationery, paper board box, and sports equipment.
- Adjustable wheel seat and pressure contribute to equal adhesive applying on any kinds of materials with any kinds of surfaces.
- Teflon treated hot melt adhesive trough features easy adhesive replacement the temperature can be adjusted according tocharacteristics of the hot melt adhesive.carbonization of the hot melt adhesive can be effectively prevented.
- The machine is equipped with thermal protector for the motor.the exhaust is also equipped for discharging odor.The motor serving as the drive unit for operation is with frequency conversion speed control for stepless speed control.
- Emergency stop button is equipped on the machine for sending back the material in case of pressing the button for motor reverse running.thus safety can be achieved.

技術參數 PARAMETER

型	號	Model	SR-218
可上朋	翏範圍	Workable coating range	30mm
電	源	Source	220v50Hz
電	熱	Electric Heating	1.7KW
機械月	そ 寸	Mechanical dimensions	L56xW42xH96cm

SR-118 水件噴膠機 **Water-based Adhesive Spraying Machine**







特性 FEATURE

- 適用于任何天然膠, 水性膠。
- 操作筒單,噴塗均匀,可調整噴幅面積及膠量大小。 節省用膠,電力及人力,提高品質及質量,降低成本。
- Suitable for all nature adhesives and water-based adhesives. Simple operation, equal coating, adjustable coating area and adhesive volume.
- Saving use volume of adhesive, power and labor, improving quality. lowering cost.

用途 USAGE

- ◆ 廣泛用于鞋面内裏,套頭,皮箱,皮包,皮帶及皮類各種不同制造業。
- Suitable for making shoe linling.shoe toe puff, leather case, leather bag,golf bag,leather belt and other leather products.